
Referat fra husmøte 29 september 2023 
 
Tilstede: tre leietakere.  
 
 

1. Hurra: Økonomien er endelig i balanse e@er en lang krevende periode, og vi har 
grønne tall i regnskapet. Vi har også endelig få@ en signert avtale med kommunene 
om å omgjøre vår gjeld Fl lån, og kan nå både utlyse sFllingen som daglig leder og gå i 
forhandlinger om grunnavtalen går. Vi ønsker å Herne det punkt i avtalen som fratar 
kommunen som huseier alt ansvar for strukturelt vedlikehold.  
 

2. POP UP på Tangen senter: Vi har få@ lov Fl å disponere lokalene Fl Fru Johnsson frem 
Fl nye leietakere kommer inn, sannsynligvis en gang i slu@en av oktober. Hvis du er 
interessert i å bli med, så er det bare å hive seg på. Kontakt meg så kobler jeg deg på 
arbeidsgruppen, som Fl nå består av å@e stykker. 
 

3. 24. oktober klokken 10.00-12.00 får vi besøk av kommuneordfører Cathrine Kjenner 
og masse vikFge kulturfolk i kommunen som ønsker å bli bedre kjent med oss. De har 
få@ med seg at det skjer mye spennende her, så nå må vi vise dem at de har re@ i det. 
Alle oppfordres Fl å holde døren oppe, og presentere hva de driver med. Full guffe! 
 

4. Brann: Vi er nå «sjekker ut» fra Viken brannvesen med tanke på at vi få@ 
anmerkninger. Hele huset er gå@ gjennom og vi har utarbeidet Fltaksplan og er godt i 
gang med å re@e opp avvik. Brannøvelse ble gjennomført på mandag, og 
branninstrukser er kommunisert Fl alle leietakere både på mail og på fysiske lapper 
rundt om i huset. Det har også bli@ avklart at kommunen som huseier er ansvarlig for 
brannsikkerheten. De har bli@ pålagt å re@e opp et kraYig e@erslep med tanke på 
brannsikring av bygget, og har nå startet med de@e arbeidet. 
 

5. Vask: Vaskefirmaet vil fra nå av også tømme søppel og vaske alle kjøkkener en gang i 
uken, samt vaske begge gulvene i keramikkverkstedene en gang i måneden.  
 

6. Husk innspillsmøte om fellesverksteder 10. oktober klokken 13. 
 

7. Skal vi fortse@e å ha husmøte?  
Det har vært synkende oppmøte på husmøtene (men bedre oppmøte Fl lunsjen). Er 
det slik at vi ikke lenger har behov for husmøter, eller skulle disse organiseres 
annerledes? Hvis behovet ikke er der så legger vi ned ordningen. 

 
 
Referat av Anna Granqvist.  


